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Z A P I S N I K
s 124. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 4. svibnja 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Gordana  Pisač,  pročelnica  JUO,  Đulio  Jusufi,
voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav,
imovinu, prostorno uređenje i promet, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice
Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Nikola Muvrin, direktor
„Risnjak – Delnice“ d.o.o., Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda Turističke zajednice
Grada Delnica, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave
i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak je ispričala Katarina Mihelčić, Dario Medvedec, Dragan Abramović. umjesto kojeg
sjednici prisustvuje Dražen Rački, Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka Ružić.

IZVJEŠTAJNI I PLANSKI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Poslovi vezani uz rebalans proračuna.
- Napravili smo evidenciju državnih potpora za 2014. i poslali u Ministarstvo financija.
- Zavodu za statistiku dostavljeni su podaci o investicijama za 2014. 
- Odrađena je papirologija vezana za minus po računu.
- Rebalans proračuna.
- Otvaranje, pregled i ocjena ponuda za bagatelnu nabavu za uredski materijal.
- Bagatelna nabava za dobrovoljno zdravstveno osiguranje.
- Rad 1, obračun za volontere, ulazne i izlazne fakture, temeljnice.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Odlazak  u  Gradsku  knjižnicu  Rijeka  zbog  elektroničke  građe,  dobivene  su  informacije  o

dobavljačima koji su relevantni na ovom području i s kojima ćemo stupiti u kontakt.
- Godišnja statistika.
- Odrađene su dvije radijske emisije.
- Pripreme za „Dodir riječi“.
- Akcija učlanjenja u NKČ za 25,00 kn za nezaposlene još traje.
- Obilježavanje 8. svibnja – Svjetskog dana Crvenog križa.

DAVORKA GRGURIĆ
- Okončan je  postupak javne nabave  za  Supilovu ulicu.  Žalbe  nisu izjavljene.  Građevinske

radove obavljat će zajednica ponuditelja Goran graditeljstvo i Građevinar Čabar. Što se tiče
javne rasvjete i  semafora radove će obaviti  Elektroinstalaterski obrt Šporčić. Okončan je i
postupak bagatelne nabave za nadzor. Ponude su otvorene, pregledane, ocijenjene. Potrebno je
napraviti ugovor o nadzoru nad građevinskim radovima s najpovoljnijim ponuditeljem DE-



KOM iz Delnica,  te nadzoru nad izvođenjem javne rasvjete s  najpovoljnijim ponuditeljem
DSELING iz Rijeke.

- Sutra započinje asfaltiranje udarnih rupa.
- Viseći  most  u  Brodu  na  Kupi:  Prema  zadnjim  informacijama  otkvačila  se  sajla  što  bi

vodočuvar  mogao  popraviti.  Zatražene  su  ponude  za  izradu  snimke  postojećeg  stanja  i
projekta sanacije i korištenja mosta. Dobiveno je očitovanje IGH iz Rijeke koji navode da dok
se most koristi na način kao do sada nitko za njega nije odgovoran jer je to zatečeno stanje, a
da bismo dobili certifikat uvjeta i načina korištenja mosta potrebno bi bilo napraviti potpunu
rekonstrukciju po standardima i propisima koji propisuju načine gradnje i održavanja visećih
mostova. Pitanje je, kako most dalje koristiti? S obzirom da se radi o spomeniku graditeljske
kulture potrebno je vidjeti s nadležnim ministarstvom da nam pomognu. Za sada će Hrvatske
vode popraviti sajlu a na most će se postaviti znak zabrane prometa u oba smjera.

- Analiza procjene cijene zemljišta.
- Štete od zimske službe sanirane su prošli tjedan. Postoje dvije incidentnije situacije, jedna na

Javorniku druga u Zrinskoj ulici. Radi se na rješenju tih problema.
- Zaprimljeni su zahtjevi za rušenje lipa u Supilovoj ulici. Neki stanovnici počeli su oštećivati

lipe samo iz razloga da se one uklone. Gradonačelnik navodi da su lipe dio identiteta Supilove
ulice i treba ih održavati, orezivati da ne udaraju po fasadama. Iznimno treba maknuti samo
one lipe koje se nalaze na pristupnim putevima.

- U subotu bi se trebala održati akcija „Zelena čistka“.
- Pripreme za izbore za MO.
- Upiti za postavu terasa.
- Uvođenje  u  posjed  za  zakup  poljoprivrednog  zemljišta.  Popis  i  obavijesti  vlasnicima  za

održavanje poljoprivrednog zemljišta.
- Rješenja za  komunalni  doprinos,  naknade za nezakonito izgrađene zgrade,  posebne uvjete

gradnje.
- Prometno redarstvo.

NIKOLA MUVRIN
- Uređena su dječja igrališta, popravljena su igrala.
- Očišćen je prostor oko Dječjeg vrtića, zasađene su voćne sadnice.
- Uređen je nasad lavande, cvjetnjaci te plato pokraj fontane na kojem će se zasijati trava.
- Gradonačelnik je zatražio da se, na grobljima, očiste ploče nakon zimskog održavanja te da se

poštuje radno vrijeme groblja i kućni red. Zatražio je analizu troškovne i prihodovne strane
prema statistici godišnjih ukopa, te izradu web stranice s obavijestima za građanstvo. Ukupna
cijena ispraćaja ne smije biti viša nego što je bila do sada.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Porezani  su  panjevi  i  uređen  prostor  oko  Vrtića.  Potrebno  je  još  posijati  travu  i  posaditi

cvijeće.
- Priprema za Dječju olimpijadu u subotu na Cresu.
- Priprema materijala za upis djece u Dječji vrtić. Natječaj će biti raspisan od 11. 5. do 11. 6.

2015. godine.

GORDANA PISKAČ
- Pozvati  projektanta  u  obilazak  buduće  knjižnice  i  etno  muzeja  kako bi  se  krenulo  s  tim

aktivnostima.
- HT-u je poslan ugovor o pravu služnosti na očitovanje.
- S obzirom da cesta za Petehovac uglavnom ide koridorom Autoceste, dogovoriti sastanak s

Autocestama, PGŽ i ŽUC-om na tu temu.
- Redoviti sastanci u Komunalcu na temu rekonstrukcije Supilove ulice.
- U Gradu  su  bili  predstavnici  TEHNOTEH-a,  tvrtke  koja  u  ime  vanjskih  investitora  traži

lokacije i  mjesta na kojima bi mogli graditi.  Potrebno im je najmanje 2 hektara površine,



planiraju otvoriti 500 radnih mjesta. Ne žele razgovarati o zemljištu koje je u vlasništvu RH.
Za sada su pokazali interes za poslovnu zonu K1.

- Potrebno je dogovoriti sanaciju ceste prema Razlogama jer su HŠ vršile izvlačenje trupaca na
ulaznom dijelu u Razloge.

- Radi se na rješavanju problema nestanka vode na fojnaru.
- Priprema sastanka s „Arkadom“ glede otklanjanja nedostataka na Supilovoj ulici.
- Jedan romski objekt nalazi se na parceli  koja je u postupku povrata imovine obitelji Bolf.

Potrebno ih je preseliti na naše zemljište. 

TOMISLAV MRLE
- Raspisani su izbori za MO, te izbori za nacionalne manjine.
- Za sutra je predviđeno otvaranje zamolbi za stručno osposobljavanje.
- Dogovor za osnivanje Povjerenstva za projekt etnografskog muzeja.
- Sukladno zahtjevu Koordinacije  načelnika i  gradonačelnika Gorskog kotara  pripremljen je

Prijedlog Zakona o Gorskom kotaru.

Dovršeno u 9,30

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


